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Av eldste  
Vern P. Stanfill
i De syttis quorum

Sauer og  
hyrden deres
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Jeg vokste opp på en kvegfarm i Montana i USA. Vi 
hadde også rundt 300 sauer på farmen. Mor kjøpte 

dem slik at vi kunne tjene penger til å dra på misjon.
Min oppgave var å ta vare på lammene som ikke 

hadde en mor til å ta vare på seg. Når en sau får mer 
enn ett lam, tar hun noen ganger ikke vare på alle lam-
mene. Så det var lammene jeg tok vare på. Det var 5 til 
10 av disse lammene hvert år.

Hver dag kjørte jeg til beitet i vår lille blå bil, en Folke-
vogn Boble, og tutet. Så åpnet jeg bildørene. Lammene 
kom fra der de befant seg ute på jordet. De kjente igjen 

lyden av den gamle Folkevognen. De hoppet inn i baksetet 
på bilen, og jeg kjørte dem til låven for å mate dem.

Vi er som de små lammene. Vi bor på forskjellige 
steder og har forskjellige utfordringer i livet. Men 
Jesus henvender seg til hver enkelt av oss. Vi kan lære 
å høre hans røst. Vi kan vende oss til ham for trøst 
og sikkerhet. Vi kan føle oss elsket av ham og vår 
himmelske Fader.

Når jeg har sett hen til Jesus som hyrden i mitt liv, har 
livet mitt forandret seg. Når vi legger vårt liv i Frelserens 
hender, vil vi føle hans kjærlighet og lære å stole på ham. ●
Fra et intervju med Christina Crosland.

“Herren er min hyrde” (Salmene 23:1).


